
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

26.05.2016                                        м.Черкаси                                                 № 6 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

Всього членів комісії   - 13 

На засіданні присутні  - 12 

 

 

Голова комісії                       - Лупашко О.В. 

Заступник голови комісії     - Коверський А.М. 

Секретар комісії                   - Клімов Є.П. 

Члени комісії                  - Ботнар Ю.А., Веретільник В.В.,  Гончаренко В.Г.,  

Дивнич М.П., Степовий В.Б., Северин О.Ф., 

Авраменко М.Ю.,  Буцько С.А., Рибченко О.В., 

 

Відсутні члени комісії 1:      - Скіченко А.П. 

 

 

Запрошені: 

Колодка Ігор Леонідович - начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

        Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

        Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

        Касян Тетяна Віталіївна - заступник директора- начальник управління 

соціального захисту постраждалих внаслідок аварії на ЧАЄС та інвалідів  

Департаменту соціального захисту населення облдержадміністрації 

 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-

3/VII «Про обласний бюджет на 2016 рік» 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

2. Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-2/VI 

"Про обласну комплексну програму щодо медичного, соціального забезпечення, 

адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) 

учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки" 

Касян 

Тетяна Віталіївна 

- заступник директора – начальник 

управління соціального захисту 

постраждалих внаслідок аварії на ЧАЄС 

та інвалідів  Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації 

 

4. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-4/VI 

«Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року» 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

5. Про виконання рішення обласної ради від 07.08.2008 № 20-6/VI 

«Про програму забезпечення потреби області в продовольчому зерні на 2008-

2015 роки». 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

6. Про звернення депутатів Чорнобаївської районної ради до суб’єктів 

законодавчої ініціативи щодо випадків рейдерства «Про стан дотримання 

законності на території району та роботу правоохоронних органів і органів 

місцевої влади по запобіганню та розслідуванню таких випадків» 

Лупашко 

Олександр Вікторович 

- голова постійної комісії 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Кравченко Н.М., яка поінформувала членів комісії, що за рахунок 

субвенцій з Золотоніського та Канівського міських, Драбівського, 

Звенигородського, Золотоніського, Канівського, Катеринопільського, Корсунь-



Шевченківського, Лисянського, Маньківського, Уманського, Христинівського, 

Черкаського, Чорнобаївського, Шполянського, бюджетів Єрківської та 

Мокрокалигірської об’єднаних територіальних громад у сумі 1 641,746 тис. грн. 

збільшуються доходи бюджету обласного бюджету, а саме: 1 318,014 тис. грн. 

доходи бюджету розвитку; 303,7 тис. грн. доходи бюджету розвитку; 20,032 

тис. грн. доходи загального фонду. Також Наталія Миколаївна поінформувала 

на які департаменти і управління спрямовуються ці кошти і у якому об’ємі. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 1). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В.,  Ботнар Ю.А., Коверський 

А.М., Веретільник В.В.,  Гончаренко В.Г., Рибченко О.В. 
 

Лупашко О.В. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 2). 
 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Карманніка Р.В., який поінформував членів комісії, що Департаментом 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації на основі 

інформаційних даних та статистичних показників був підготовлений звіт за 

2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки. Роман Володимирович 

зупинився на мета і шляхах її досягнення, правових аспектах проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2015 – 2017 роки. 

 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь:     Лупашко О.В.,     Гончаренко В.Г.,    

Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Клімов Є.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

3. СЛУХАЛИ: 

Касян Т.В., яка поінформувала членів комісії, що у Єдиному державному 

автоматизованому реєстрі осіб, які мають право на пільги, перебуває на обліку 



4463 учасники АТО, яким встановлено статус учасника бойових дій та 113 осіб, 

які мають статус інваліда війни. Статус члена сім’ї загиблого встановлено 173 

особам за 76 загиблих військовослужбовців під час проведення 

антитерористичної операції. Цим категоріям осіб надаються пільги гарантовані 

державою. 

110 сім’ям загиблих виплачено одноразову матеріальну допомогу у 

розмірі 50 тис. грн. 

За рахунок коштів обласного бюджету, в рамках обласної комплексної 

програми «Турбота», надано матеріальну допомогу для 1944 членів сімей 

учасників АТО на загальну суму 929,3 тис. грн.  

На поточний рік області виділено майже 940,0 тис. грн. на реалізацію 

напрямку щодо професійної адаптації учасників АТО. На сьогодні професійну 

адаптацію проходять 12 бійців. У минулому році пільгою на санаторно-

курортне лікування та психологічну реабілітацію скористався 231 учасник 

АТО. Це путівки, які надходили з Мінсоцполітики, придбані за кошти 

обласного, місцевих бюджетів та спонсорські кошти. 

Щодо забезпечення учасників АТО земельними ділянками, то 

землевпорядною службою області видано 2400 накази про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

військовослужбовцям та їх родинам на загальну площу 3649,96 га. 

В той же час, органами місцевого самоврядування надано 172 дозволи на 

розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок за рахунок 

земель комунальної власності загальною площею 36,24 га. 

Наразі, 941 особа з числа військовослужбовців, правоохоронців та членів  

їх родин вже отримали у власність за рахунок земель державної власності 

сільськогосподарського призначення земельні ділянки загальною площею  

1313,11 га. 

 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 5). 

 

В обговоренні взяли участь:  Лупашко О.В., Дивнич М.П., Степовий В.Б., 

Гончаренко В.Г.,  Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Клімов Є.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував взяти до відома інформацію Департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації та рекомендувати 

розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 6). 

 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії, що на сьогодні у 

Черкаській області вже є певні успіхи в створенні сільськогосподарської 

кооперації. Так, з метою сприяння розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів рішенням Черкаської обласної ради від 24 квітня 



2015 року затверджена обласна Програма підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів на період до 2020 року. 

На сьогодні в області створено 60 сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів, з них 28 функціонуючих. 

За напрямами діяльності функціонуючі кооперативи поділяються на: 10 з 

обробітку землі та збирання врожаю, 13 молочарських, 1 м’ясний та 4 інших. 

Зазначені кооперативи об’єднують майже 1,7 тис. засновників та їх 

членів, що забезпечує понад 180 жителів села робочими місцями. 

Сільськогосподарські обслуговуючі кооперативи сприяють збуту 

продукції, виробленої селянами та надають жителям сільських територій 

широкий спектр послуг, необхідних для селян. 

 

 Текст інформації та доповідна записка додаються до протоколу (додаток 

7). 

 

В обговоренні взяли участь:  Лупашко О.В., Дивнич М.П., Степовий В.Б., 

Гончаренко В.Г.,  Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Клімов Є.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про стан виконання 

рішення обласної ради від 07.08.2008 № 20-6/VI «Про програму забезпечення 

потреби області в продовольчому зерні на 2008-2015 роки». Ігор Леонідович 

доповів, що Законом України від 01.07.2014 № 1557-VII «Про внесення змін до 

Закону України «Про зерно та ринок зерна в Україні» щодо оптимізації 

формування зернових ресурсів України» виключено ст. 17, що передбачала 

механізм формування регіональних ресурсів зерна, здійснення моніторингу та 

контролю за їх формуванням.  

Враховуючи вищевикладене та із закінченням терміну дії Програми, 

управління агропромислового розвитку облдержадміністрації просить зняти її з 

контролю. 

 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 8). 

 

В обговоренні взяли участь:  Лупашко О.В., Дивнич М.П., Степовий В.Б., 

Гончаренко В.Г.,  Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Клімов Є.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував  інформацію про стан виконання програми 

взяти до відома та погодити зняття  з  контролю  рішення обласної ради від 

07.08.2008 № 20-6/VI «Про програму забезпечення потреби області в 



продовольчому зерні на 2008-2015 роки» взяти до відома, у зв’язку із 

закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 9). 

 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Лупашка О.І., який поінформував членів комісії Про звернення депутатів 

Чорнобаївської районної ради до суб’єктів законодавчої ініціативи щодо 

випадків рейдерства «Про стан дотримання законності на території району та 

роботу правоохоронних органів і органів місцевої влади по запобіганню та 

розслідуванню таких випадків». 

 

 Текст звернення додається до протоколу (додаток 10). 

 

В обговоренні взяли участь:  Лупашко О.В., Дивнич М.П., Степовий В.Б., 

Гончаренко В.Г.,  Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Клімов Є.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував підтримати звернення депутатів 

Чорнобаївської районної ради до суб’єктів законодавчої ініціативи щодо 

випадків рейдерства «Про стан дотримання законності на території району та 

роботу правоохоронних органів і органів місцевої влади по запобіганню та 

розслідуванню таких випадків». 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 11). 

 

  «За» –  12,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 

 

 

Голова комісії          О.В. Лупашко 

 

 

Секретар комісії          Є.П. Клімов 


